
  

  
SESIÓN PLENARIA ORDINARIA DE 13 DE 
ENERO DE 2022 
 
Núm. de sesión:  1 
Tipo: ordinaria 
Hora de inicio: 19.00 h 
Lugar: salón de plenos 
Convocatoria: Primera 
Hora de finalización: 20.30 h 

 

ASISTENTES 

Alcaldesa:  
Cristina Civera Balaguer  
 

Concejales: 

Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Tomás Piqueras Giménez 
 
Secretaria General:  
Araceli Martin Blasco 
 
 
 

La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el orden 
del día y comienza con el primer punto; 
 
 
1. APROBACIÓN DEL ACTA DE LA SESIÓN 
ANTERIOR. 
 
 
La Sra. alcaldesa da cuenta del acta de la 
sesión plenaria de 4 de noviembre de 2021.  
 
El Pleno de la Corporación, aprueba el acta 
por unanimidad. 
 
 
 
2. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA 
RENUNCIA DEL CONCEJAL DEL GRUPO 
COMPROMÍS PER MUSEROS. 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno la 
propuesta de aprobación de la renuncia del 

  
SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 13 DE 
GENER DE 2022 
 
Núm. de sessió: 1  
Lloc: sala de sessions plenàries 
Tipus: ordinària   
Convocatòria: primera 
Hora d'inici: 19.00 h  
Hora d’acabament: 20.30 h 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcaldessa:  
Cristina Civera Balaguer 
 
Regidors 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Tomás Piqueras Giménez 
 
 
Secretària: 
Araceli Martin Blasco 
 
 
 
L’alcaldessa presenta l’ordre del dia al Ple i 
comença la sessió amb el primer punt. 
 
 
1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR 
 
 
L’alcaldessa informa de l'acta de la sessió 
plenària de 4 de novembre de 2021.  
 
El Ple de la corporació aprova l'acta per 
unanimitat. 
 
 
 
2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA 
RENÚNCIA DEL REGIDOR DEL GRUP 
COMPROMÍS PER MUSEROS 
 
L’alcaldessa presenta la proposta 
d'aprovació de la renúncia del regidor del C
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concejal del grupo Compromís per Museros. 
 
Visto que tuvo entrada en este Ayuntamiento 
el escrito de D. Francesc Alcaina Costa, 
concejal del Ayuntamiento de Museros, con 
registro de entrada E-RE-1965 y fecha 
31/12/2021. En el mismo se formalizaba la 
renuncia voluntaria al cargo que ocupa en 
este Ayuntamiento desde que tomó posesión 
del cargo de Concejal el día 15/06/2015. La 
renuncia al cargo no será efectiva hasta su 
sometimiento al Pleno del Ayuntamiento. 

 

En cumplimiento de los artículos 9.4 del Real 
Decreto 2568/1986, de 26 de noviembre, por 
el que se aprueba el Reglamento de 
Organización, Funcionamiento y Régimen 
Jurídico de las Entidades Locales, y 182 de 
la Ley Orgánica 5/1985, de 19 de junio, del 
Régimen Electoral General, 

El pleno de la Corporación acuerda, por 
unanimidad, lo siguiente: 

PRIMERO. Tomar conocimiento de la 
renuncia al cargo de Concejal del 
Ayuntamiento que realiza D. FRANCESC 
ALCAINA COSTA perteneciente al Grupo 
Compromís per Museros. 

SEGUNDO. Comunicar este acuerdo a la 
Junta Electoral Central para que remita las 
credenciales del siguiente en la lista del 
Grupo COMPROMÍS PER MUSEROS, de 
los que concurrieron a las últimas elecciones 
municipales, para que pueda tomar posesión 
de su cargo. 

 
 
3. TOMAR CONOCIMIENTO DEL INFORME 
DEL EXPEDIENTE 369/2021 REMITIDO AL 
MINISTERIO DE TRANSPORTE 
MOVILIDAD Y AGENDA URBANA, EN 
RELACIÓN CON LA LÍNEA DE ALTA 
VELOCIDAD VALÈNCIA-CASTELLÓ. 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno para que 
tome conocimiento del informe del 
expediente 369/2021 remitido al ministerio de 
transporte, movilidad y agenda urbana en 
relación con la línea de alta velocidad 
Valencia-Castellón. 
 
Vista esta intervención, los concejales se dan 
por enterados y conformes 
 
 
 
4. DESPACHO EXTRAORDINARIO. 
 
NO HAY ASUNTOS QUE TRATAR.  
 

grup Compromís per Museros al Ple. 
 
Vist que va tindre entrada en aquest 
ajuntament un escrit de Francesc Alcaina 
Costa, regidor de l'Ajuntament de Museros, 
amb registre d'entrada núm. E-RE-1965, de 
31 de desembre de 2021. En el qual es 
formalitzava la renúncia voluntària al càrrec 
que ocupa en aquest ajuntament des que va 
prendre possessió del càrrec com a regidor 
el 15 de juny de 2015. La renúncia al càrrec 
no serà efectiva fins que se sotmeta al Ple de 
l'Ajuntament. 
 
En compliment dels articles 9.4 del Reial 
decret 2568/1986, de 26 de novembre, pel 
qual s'aprova el Reglament d'organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals, i amb l’article 182 de la Llei orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del règim electoral 
general, el Ple de la corporació acorda, per 
unanimitat, el següent: 
 
Primer. Prendre coneixement de la renúncia 
al càrrec de regidor de l'Ajuntament que 
realitza Francesc Alcaina Costa que pertany 
al grup Compromís per Museros. 
 
 
Segon. Comunicar aquest acord a la Junta 
Electoral Central perquè remeta les 
credencials del següent en la llista del grup 
Compromís per Museros, de les persones 
que van concórrer a les últimes eleccions 
municipals, perquè prenga possessió del seu 
càrrec. 
 
 
 
3. PRENDRE CONEIXEMENT DE 
L'INFORME DE L'EXPEDIENT 369/2021 
REMÉS Al MINISTERI DE TRANSPORT 
MOBILITAT I AGENDA URBANA, PEL QUE 
FA A LA LÍNIA D'ALTA VELOCITAT 
VALÈNCIA-CASTELLÓ 
 
L’alcaldessa presenta l'informe de l'expedient 
369/2021 remés al ministeri de transport, 
mobilitat i agenda urbana en relació amb la 
línia d'alta velocitat València-Castelló al Ple 
perquè prenga coneixement. 
 
 
Vista aquesta intervenció, els regidors es 
donen per assabentats i conformes. 
 
 
 
4. DESPATX EXTRAORDINARI 
 
No hi ha cap assumpte a tractar. 
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5. DACIÓN DE CUENTAS. 
 
- Toma la palabra Dña. Cristina Civera 
Balaguer para informar sobre dos 
subvenciones que ha recibido el 
ayuntamiento, una es para el programa para 
el fomento de la igualdad, el taller de 
autocuidado para mujeres de Museros que 
se realizó durante el mes de noviembre, se 
ha subvencionado por importe de 1.068,09 € 
y la subvención del Consorcio de Bomberos 
en el que se ha subvencionado 35.568,17 €, 
en lugar de pagarlas por formar parte del 
consorcio, se ha subvencionado para no 
pagarla. 

 
6. DECRETOS DE ALCALDIA, DESDE EL 
665 HASTA EL 833 DE 2021 Y DEL 1 
HASTA EL 6 DE 2022. 
 
 
Se da cuenta de la relación de decretos 
desde el último Pleno ordinario de fecha 4 de 
noviembre de 2021, desde el número 665 
hasta el 833 de 2021 y del 1 hasta el 6 de 
2022. 
 
El equipo de gobierno se da por enterados y 
conformes. 
 
El grupo Partido Popular se da por enterados 
y no conformes. 
El grupo Compromís, se dan por enterados y 
no conformes. 
El grupo Ciudadanos, se dan por enterados y 
no conformes. 
 
 
 
7. RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
 
La Sra. alcaldesa abre el turno de ruegos y 
preguntas: 
 
-Toma la palabra D. Manuel Moreno, 
portavoz del Partido Popular y comenta que 
se ha hecho una mejora en el camino de 
Massalfassar y se han olvidado pintar un 
paso de peatones en la rotonda y es 
bastante peligroso y solicita que se pinte. 
 
Dña. Cristina Civera responde que todavía 
quedaban algunas tareas de pintura por 
hacer y ésta era una de ellas, pero toma nota 
para solucionarlo. Y comenta que eso es una 
de las mejoras de las obras del polígono. 
 
D. Manuel Moreno comenta que hay una 
publicación en el Facebook del ayuntamiento 
que habla de una subvención de 35.700 € 
para el Consorcio comarcal de bomberos, y 

5. DACIÓ DE COMPTES 
 
Pren la paraula Cristina Civera Balaguer per 
a informar sobre dues subvencions que ha 
rebut l'Ajuntament, una és per al programa 
per al foment de la igualtat, el taller 
d'autocura per a dones de Museros que es 
va realitzar durant el mes de novembre, s'ha 
subvencionat per un import de 1.068,09 €, i 
l’altra la subvenció del Consorci de Bombers 
en el qual s'han subvencionat 35.568,17 €, 
en lloc de pagar la taxa per formar part del 
Consorci, s'ha subvencionat per a no pagar-
la. 
 
 
6. DECRETS D’ALCALDIA, DECRETS DEL 
665 AL 833 DE 2021 I DE L'1 AL 6 DE 2022 
 
 
 
S'informa de la relació de decrets des de 
l'última sessió plenària ordinària, de 4 de 
novembre de 2021, del número 665 al 833 
de 2021 i de l'1 al 6 de 2022. 
 
 
 
L'Equip de Govern es dona per assabentats i 
conformes. 
El grup Partit Popular es dona per 
assabentats i no conformes. 
El grup Compromís, es donen per 
assabentats i no conformes. 
El grup Ciudadanos, es donen per 
assabentats i no conformes. 
 
 
 
7. PRECS I PREGUNTES 
 
 
 
L’alcaldessa obri el torn de precs i preguntes. 
 
 
Pren la paraula Manuel Moreno, portaveu del 
Partit Popular, i comenta que s'ha fet una 
millora al camí de Massalfassar i s'han 
oblidat pintar un pas de vianants a la rotonda 
la qual cosa és bastant perillós i sol·licita que 
es pinte. 
 
Cristina Civera respon que encara quedaven 
algunes tasques de pintura per fer i aquesta 
n’era una, però pren nota per a solucionar-
ho. I comenta que això és una de les millores 
de les obres del polígon. 
 
Manuel Moreno comenta que hi ha una 
publicació en el Facebook de l'Ajuntament 
que parla d'una subvenció de 35.700 € per al C
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pide que se explique en que consiste. 
 
Dña. Cristina Civera responde que es la 
misma de la que acaba de dar cuenta, por 
pertenecer a los diferentes organismos, se 
tiene que pagar por pertenecer a ellos, pero 
en este caso la Diputación de Valencia nos 
subvenciona la cuota que le tocaría pagar al 
ayuntamiento por formar parte del consorcio. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si se ha hecho 
algo sobre la subvención de la SUMM, si se 
puede aumentar y si se ha tenido algún 
contacto con ellos. 
 
Dña. Cristina Civera responde que mantuvo 
una charla telefónica con el presidente y 
dado de las fechas en que se estaba y la 
situación, se quedó para cuando pasaran 
fiestas, en el mes de enero, fijar un dia y 
hablar. 
 
D. Manuel Moreno comenta que esta de 
plena actualidad, la sexta ola del COVID, las 
colas en el centro de salud son tremendas, 
todos los vecinos de Museros que no paran 
de llamar y no hay contestación y no hay 
manera de contactar en el Centro de Salud, y 
le consta que no es por los trabajadores, que 
tenemos que estar agradecidos y está claro 
que es por falta de personal, es un tema de 
la Conselleria, pero el ayuntamiento  
podía hacer alguna gestión para solicitar más 
personal, le consta que desde el sindicato 
del CSIF se ha solicitado las vacantes. 
 
Dña. Cristina Civera responde que habló 
telefónicamente con la secretaria autonómica 
y con la coordinación del Centro de Salud, la 
sexta ola ha colapsado la sanidad primaria, 
pero parece ser que las bolsas están vacías, 
no hay bolsas para contratar médicos, 
enfermeras y es muy sacrificado y de 
agradecer todo lo que están haciendo, pero 
de momento no se pueden cubrir las 
vacantes. 
 
D. Manuel Moreno comenta que se enteraron 
casi de rebote que el jefe de la policía había 
dejado su puesto en el ayuntamiento de 
Museros, pregunta si se pueden dar detalles, 
no quiere decir que los que vengan y los que 
están no sean buenos, porque todos lo son, 
porque por suerte el ayuntamiento de 
Museros tiene una policía muy bien 
preparada, pero era un policía que estaba 
ejerciciendo como jefe, que era bueno y los 
halagos se quedan cortos, durante todo el 
tiempo que ha estado, con los planes de 
violencia, planes de todo tipo, y más halagos 
de los que se ha llevado Dionisio, por la 
eficacia que ha tenido en su trabajo, un 

Consorci Comarcal de Bombers, i demana 
que s'explique en què consisteix. 
 
Cristina Civera respon que és la mateixa de 
la qual acaba d’informar, per pertànyer als 
diferents organismes, s'ha de pagar, però en 
aquest cas la Diputació de València ens 
subvenciona la quota que li tocaria pagar a 
l'Ajuntament per formar part del Consorci. 
 
Manuel Moreno pregunta si s'ha fet alguna 
cosa sobre la subvenció de la SUMM, si es 
pot augmentar i si s'ha tingut algun contacte 
amb ells. 
 
Cristina Civera respon que va mantindre una 
xarrada telefònica amb el president i vistes 
les dates en què estava i la situació, es va 
quedar per a quan passaren festes, el mes 
de gener, fixar un dia per parlar. 
 
 
Manuel Moreno comenta que està de plena 
actualitat la sisena ona de la COVID-19, les 
cues al centre de salut són tremendes, tots 
els veïns de Museros no paren de telefonar i 
no hi ha contestació i no hi ha manera de 
contactar en el Centre de Salut, i li consta 
que no és pels treballadors, que hem d'estar 
agraïts i és clar que és per falta de personal, 
és un tema de la Conselleria, però 
l'Ajuntament podia fer alguna gestió per a 
sol·licitar més personal, li consta que des del 
sindicat del CSIF s'han sol·licitat les vacants. 
 
Cristina Civera respon que va parlar 
telefònicament amb la secretària autonòmica 
i amb la coordinació del Centre de Salut, la 
sisena ona ha col·lapsat la sanitat primària, 
però sembla ser que les bosses estan 
buides, no hi ha bosses per a contractar 
metges o infermeres i és molt sacrificat i és 
d'agrair tot el que fan, però de moment no es 
poden cobrir les vacants. 
 
 
 
Manuel Moreno comenta que es van 
assabentar, quasi de rebot, que el cap de la 
Policia havia deixat el seu lloc a l'Ajuntament 
de Museros, pregunta si es poden donar 
detalls, no vol dir que els que vinguen i els 
que estan no siguen bons, perquè tots ho 
són, perquè per sort l'Ajuntament de 
Museros té una policia molt ben preparada, 
però era un policia que exercia com a cap, 
que era bo i els afalacs es queden curts, 
durant tot el temps que ha estat, amb els 
plans de violència, plans de tota mena, i més 
afalacs dels que s'ha emportat Dionisio, per 
l'eficàcia que ha tingut en el seu treball, un 
professional al 100 %, no dubta que el que C
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profesional al 100%, no duda que el que 
entre ahora será un profesional, pero es una 
pena que una persona con ese valor deje 
Museros. 
 
Dña. Cristina Civera responde que ha 
decidido presentarse a la oposición de 
agente de la policía local de Valencia y 
evidentemente por lo bueno que es ha 
conseguido aprobar y ha decidido dejar la 
plaza de Museros para ocupar una en 
Valencia, por movilidad. Dentro de la 
oposición de policía local hay unas que son 
por turno libre y otras de movilidad, que son 
para agentes que ya son agentes de policía 
y acceden a esas plazas por méritos. 
Cuando se optó a la jefatura se presentó él y 
dos agentes más, que quedaron en bolsa y 
de todos los agentes que tenemos todos 
están preparados y son buenos, pero a esta 
bolsa se presentaron los que más 
preparados estaban, ahora está 
sustituyéndolo el primero que quedó en la 
bolsa y también será un buen jefe, está 
preparado y solo lleva 15 dias y le vamos a 
dar un periodo de adaptación. Finalmente 
terminó la oposición de policía que estaba en 
marcha, el pasado 27 de diciembre, se 
incorporaron los tres mejores agentes que 
habían superado la oposición, Josep, Paco i 
Virginia, y ya están en activo, ahora se les ha 
nombrado funcionarios interinos y cuando 
desde el IVASPE se nos comunique que 
pueden hacer la formación de 6 meses para 
ser ya funcionarios de carrera. 
 
D. Manuel Moreno comenta que el dia 31 de 
diciembre salió publicado en el BOP la oferta 
de empleo público extraordinario y pide 
información. 
 
Dña. Cristina Civera responde que se llevó a 
mesa general de negociación y a los partidos 
polítivos que fueron se les facilitó la 
información y se comentó que estábamos 
obligados a sacar la oferta de empleo pública 
de empleo en los próximos 3 años, había 
una prórroga hasta el mes de junio, para 
comentar bases, como hacerlo y en los 
próximos tres años se tendrá que regularizar 
estas plazas. En el tema de los funcionarios, 
hasta ahora se habían sacado algunas 
ofertas públicas que han ido cubriéndose, 
pero los sindicatos apostaron para que la 
situación de los laborales se regularice. Los 
laborales estaban en contratos de fraude de 
ley, y tuvieron que demandar al 
ayuntamiento para que los declararán 
indefinidos no fijos y en el momento que se 
puedan cubrir las plazas se cubrirán de 
forma correcta. 
 

entre ara serà un professional, però és una 
pena que una persona amb aqueix valor 
deixe Museros. 
 
 
Cristina Civera respon que ha decidit 
presentar-se a l'oposició d'agent de la Policia 
Local de València i, evidentment, com és bo 
ha aconseguit aprovar i ha decidit deixar la 
plaça de Museros per a ocupar-ne una a 
València, per mobilitat. Dins de l'oposició de 
policia local n’hi ha unes que són per torn 
lliure i d’altres de mobilitat, que són per a 
agents que ja són agents de policia i 
accedeixen a aqueixes places per mèrits. 
Quan es va optar a la prefectura es va 
presentar ell i dos agents més, que van 
quedar en borsa i de tots els agents que 
tenim tots estan preparats i són bons, però a 
aquesta borsa es van presentar els que més 
preparats estaven, ara el substitueix el 
primer que va quedar en la borsa i també 
serà un bon cap, està preparat, només porta 
15 dies i li donarem un període d'adaptació. 
Finalment, va acabar l'oposició de policia que 
estava en marxa, el passat 27 de desembre, 
es van incorporar els tres millors agents que 
havien superat l'oposició, Josep, Paco i 
Virginia, i ja estan en actiu, ara se'ls ha 
nomenat funcionaris interins i quan des del 
IVASPE se'ns comunique que poden fer la 
formació de sis mesos passaran a ser ja 
funcionaris de carrera. 
 
 
 
Manuel Moreno comenta que el dia 31 de 
desembre va eixir publicat en el BOP l'oferta 
d'ocupació pública extraordinària i demana 
informació. 
 
Cristina Civera respon que es va presentar a 
la mesa general de negociació i que als 
partits polítics que hi van assistir se'ls va 
facilitar la informació i es va comentar que 
estàvem obligats a traure l'oferta d'ocupació 
pública d'ocupació en els pròxims 3 anys, 
que hi havia una pròrroga fins al mes de 
juny, per a comentar bases i com fer-ho i que 
en els pròxims tres anys s'haurà de 
regularitzar aquestes places.  
 
Pel que fa tema dels funcionaris, fins ara 
s'havien tret algunes ofertes públiques que 
s’han cobert, però els sindicats van apostar 
perquè la situació dels laborals es 
regularitze. Els laborals estaven en 
contractes de frau de llei, i van haver de 
demandar a l'Ajuntament perquè els 
declararen indefinits no fixos i en el moment 
que es cobrisquen les places es cobriran de 
manera correcta. C
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La forma de regularizar la situación que 
tenían esas personas era que el 
ayuntamiento los reconociera como 
indefinidos no fijos, fue un acuerdo entre el 
ayuntamiento y los sindicatos, cuando se 
puedan sacar esas plazas se tendrán que 
presentar como cualquier persona, si 
aprueban se quedarán y sino se les pagará 
el finiquito correspondiente y se irán. 
 
D. Manuel Moreno comenta que ha salido en 
prensa que aumenta el patrimonio del 
ayuntamiento y que se podía haber 
informado a la oposición y no tener que 
enterarse por la prensa. 
 
Dña. Cristina Civera responde que se ha 
informado en las comisiones de hacienda y 
en el propio presupuesto de que se iba a 
contratar un préstamo de 350.000 € para 
adquirir un local para ubicar la jefatura de la 
policía. 
 
D. Manuel Moreno puntualiza que de la 
partida si que se ha informado, pero del local 
no.   
 
-Toma la palabra D. Victor Xercavins i 
Garcia, portavoz de Compromís per Museros 
y pregunta si del PGOU hay algún avance 
desde noviembre y está igual. 
 
D. Vicente Pérez responde que está igual. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si en el tema de 
la comunidad energética hay algún paso 
dado más. 
 
D. Vicente Pérez responde que se ha creado 
un expediente y la TAG ha hecho el borrador 
del pliego de licitación para el techo público y 
se pueda ceder para la instalación de placas 
solares. Ya puede avanzar que la intención 
de este pliego es que sea para un convenio 
demanial de un plazo de 75 años. 
 
D. Victor Xercavins comenta que en el 
anterior pleno se aprobó una moción que 
presentó el grupo Compromís para iniciar un 
proyecto de compostaje comunitario, 
pregunta si se ha hecho alguna gestión al 
respecto.  
 
Dña. Beatriz Sanchez responde que si, que 
se han hecho las gestiones pertinentes y a la 
mayor brevedad posible se compromete a 
mandarles el informe por correo electrónico a 
todos los portavoces de los grupos políticos 
para que sepan que conclusiones se 
adoptan. 
 
D. Victor Xercavins comenta que también en 

La manera de regularitzar la situació que 
tenien aqueixes persones era que 
l'Ajuntament els reconeguera com a indefinits 
no fixos, va ser un acord entre l'Ajuntament i 
els sindicats, quan es traguen aqueixes 
places s'hauran de presentar com qualsevol 
persona, si aproven es quedaran i si no se'ls 
pagarà la quitança corresponent i se 
n’aniran. 
 
Manuel Moreno comenta que ha eixit en 
premsa que augmenta el patrimoni de 
l'Ajuntament i que es podia haver informat 
l'oposició i no haver d'assabentar-se per la 
premsa. 
 
Cristina Civera respon que s'ha informat en 
les comissions d'Hisenda i en el pressupost 
que es contractaria un préstec de 350.000 € 
per a adquirir un local per a situar la 
prefectura de la policia. 
 
 
Manuel Moreno puntualitza que de la partida 
si que s'ha informat, però del local no.  
 
 
Pren la paraula  Víctor Xercavins i Garcia, 
portaveu de Compromís per Museros, i 
pregunta si del PGOU hi ha algun avanç des 
de novembre o si està igual. 
 
Vicente Pérez respon que està igual. 
 
Víctor Xercavins pregunta si en el tema de la 
comunitat energètica, si s’ha algun pas més. 
 
Vicente Pérez respon que s'ha creat un 
expedient i la TAG ha fet l'esborrany del plec 
de licitació per al sostre públic i que es puga 
cedir per a la instal·lació de plaques solars. 
Ja pot avançar que la intenció d'aquest plec 
és que siga per a un conveni demanial d'un 
termini de 75 anys. 
 
Víctor Xercavins comenta que, en l'anterior 
ple, es va aprovar una moció que va 
presentar el grup Compromís per a iniciar un 
projecte de compostatge comunitari, 
pregunta si s'ha fet alguna gestió sobre 
aquest tema.  
 
 
Beatriz Sánchez respon que sí, que s'han fet 
les gestions adients i el més aviat possible es 
compromet a enviar-los l'informe per correu 
electrònic a tots els portaveus dels grups 
polítics perquè sàpien quines conclusions 
s'adopten. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que també en C
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el anterior pleno se aprobó por unanimidad 
una moción sobre la implantación de un 
programa formativo municipal de becas 
remuneradas para estudiantes mayores de 
edad, pregunta si se ha hecho alguna 
gestión al respecto. 
 
Dña. Cristina Civera responde que es un 
tema que está en lista de espera. 
 
D. Victor Xercavins comenta que desde hace 
dos plenos han preguntado sobre el 
contencioso de J.M. Pérez y en el mes de 
noviembre se pidió y así consta en el acta 
que se les facilitaria la sentencia y todavía no 
la tienen y quieren reiterar que se les haga 
llegar la sentencia y también pedían que se 
les remitiera un informe o resumen de los 
gastos, costas, indemnizaciones, intereses, 
etc. 
 
D. Victor Xercavins dice que en el pleno de 
noviembre también se comentó un incidente 
que pasó en una discoteca del término de 
Museros y se comentó que se hablaría con 
los técnicos para ver si la empresa ha 
solicitado el derecho de admisión y en que 
condiciones, pregunta si se ha hecho alguna 
gestión al respecto. 
 
D. Vicente Pérez responde que lo comentó 
con los técnicos, concretamente con el 
ingeniero que lleva las licencias de actividad, 
y lo que se hizo mención en este pleno, el 
tema del derecho de admisión es algo que 
no es competencia municipal, es 
autonómica, cuando un ayuntamiento hace 
la tramitación de la licencia de actividad, 
simplemente se distingue entre inocua o que 
tenga que hacer un informe sobre la 
peligrosidad en cuanto a su espacio, las 
instalaciones eléctricas, etc., en ningún 
momento se contempla el tema de controlar 
el condicionamiento de la reserva del 
derecho de admisión, es competencia 
autonómica y ahí desconoce el tema. 
 
D. Victor Xercavins comenta que es 
competencia autonómica, pero los negocios 
de ese tipo que puedan tener derecho de 
admisión tienen que presentar y sabe que el 
ayuntamiento no controla ni tramita, pero 
deben presentar al ayuntamiento que tienen 
el derecho de admisión y tiene estas 
condiciones. 
 
D. Vicente Pérez insiste en que volverá a 
hablar con los técnicos y en el próximo pleno 
lo comentará. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si hay previsión 
para la migración de la nueva web y ha 

l'anterior ple es va aprovar, per unanimitat, 
una moció sobre la implantació d'un 
programa formatiu municipal de beques 
remunerades per a estudiants majors d'edat, 
pregunta si s'ha fet alguna gestió sobre 
aquest tema. 
 
Cristina Civera respon que és un tema que 
està en llista d'espera. 
 
Víctor Xercavins comenta que, des de fa dos 
plens, han preguntat sobre el contenciós de J 
M Pérez i que pel mes de novembre es va 
demanar, i així consta en l'acta, que se'ls 
facilitaria la sentència i encara no la tenen i 
volen reiterar que se'ls faça arribar la 
sentència i també demanaven que se'ls 
remetera un informe o resum de les 
despeses, costos, indemnitzacions, 
interessos, etc. 
 
Víctor Xercavins diu que en el ple de 
novembre també es va comentar un incident 
que va passar en una discoteca del terme de 
Museros i es va dir que es parlaria amb els 
tècnics per veure si l'empresa ha sol·licitat el 
dret d'admissió i amb quines condicions, 
pregunta si s'ha fet alguna gestió sobre 
aquest tema. 
 
Vicente Pérez respon que ho va comentar 
amb els tècnics, concretament amb 
l'enginyer que porta les llicències d'activitat, i 
el que es va fer esment en aquest ple. El 
tema del dret d'admissió és una qüestió que 
no és competència municipal, és 
autonòmica, quan un ajuntament fa la 
tramitació de la llicència d'activitat, 
simplement es distingeix entre innòcua o que 
s’haja de fer un informe sobre la perillositat 
quant al seu espai, les instal·lacions 
elèctriques, etc.; en cap moment, es 
contempla el tema de controlar el 
condicionament de la reserva del dret 
d'admissió, és competència autonòmica i s’hi 
desconeix el tema. 
 
Víctor Xercavins indica que és competència 
autonòmica, i que sap que l’Ajuntament no el 
controla ni tramita, però els negocis d'aqueix 
tipus que tinguen dret d'admissió han de 
presentar, a l'Ajuntament, que tenen el dret 
d'admissió i que té aquestes condicions. 
 
 
 
Vicente Pérez insisteix que tornarà a parlar 
amb els tècnics i en el pròxim ple ho 
comentarà. 
 
Víctor Xercavins pregunta si hi ha previsió 
per a la migració del nou web i ha comprovat C
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comprobado que se ha avanzado en los 
contenidos y se han corregido algunas cosas 
y lo agradece, pero todavía hay cosas que 
hay que repasar y lo comentar por mejorar, 
como por ejemplo en el apartado de la 
historia de Museros, se han copiado 
fragmentos del libro de Museros y el copiado 
se han producido errores ortográficos, lo 
comenta para que se repase y se corrija. 
 
Dña. Cristina Civera responde que están 
coordinados con la técnica lingüística y la 
persona de la web y por eso todavía no está 
abierta, porque faltan algunas cosas. 
 
D. Vicente Pérez hace una puntualización y 
comenta que hace dos días estuvo hablando 
con el programador y en la persona que hará 
las tareas de alimentar contenido de la 
página web y no hay ningún técnico 
cualificado para realizar esas tareas y se ha 
diseñado que el idioma principal sea el 
valenciano y siempre que se añade 
contenido primero es en valenciano y luego 
en castellano y por eso se retrasa un poco 
porque el contenido en valenciano lo tiene 
que revisar la técnica lingüística y se produce 
una acumulación de trabajo para la técnica 
por estar continuamente revisando los 
contenidos que diariamente desde el 
departamento de comunicación se envían. 
 
Dña. Cristina Civera comenta que en un 
pleno se comentó lo de que la Oficina 
Tributaria aparecía en castellano y es que no 
puede aparecer en valenciano porque el 
dominio no es nuestro y la empresa que lo 
gestiona desconoce los motivos por los 
cuales no da opción a poder poner primero el 
valenciano, tienes que darle a la pestaña y 
cambiarlo. 
 
D. Victor Xercavins comenta que desde hace 
días los paneles informativos no funcionan, 
hay algún motivo. 
 
D. Vicente Pérez responde que desde hace 
unos meses se ha cambiado a través de la 
Centrla de Compras de la Diputación, el 
proveedor de telefonias y datos y se quedó 
la contrata Vodafone. Esos paneles 
funcionan a través de una red se está 
pendiente de que Vodafone habilite la VPN. 
 
D. Victor Xercavins comenta otra 
observación, siempre para mejorar, y para 
hacer cumplir entre otras cosas los acuerdos 
plenarios, que en este caso fueron por 
unanimidad, el cumplimiento del Reglamento 
del Uso del Valenciano, y han detectado en 
Instagram, que la información gráfica, solo se 
ofrece en castellano, cuando hay versiones 

que s'ha avançat en els continguts i s'han 
corregit algunes coses i ho agraeix, però 
encara hi ha coses que cal repassar i ho 
comentar per millorar, com per exemple en 
l'apartat de la història de Museros, s'han 
copiat fragments del llibre de Museros i en el 
copiat s'han produït errors ortogràfics, ho 
comenta perquè es repasse i es corregisca. 
 
 
Cristina Civera respon que estan coordinats 
amb la tècnica lingüística i la persona de la 
web i per això encara no està oberta, perquè 
falten algunes coses. 
 
Vicente Pérez fa una puntualització i 
comenta que fa dos dies va parlar amb el 
programador i amb la persona que farà les 
tasques d'alimentar contingut del web i no hi 
ha cap tècnic qualificat per a fer aqueixes 
tasques i s'ha dissenyat que l'idioma principal 
siga el valencià i sempre que s'afig contingut 
primer és en valencià i després en castellà i 
que per això es retarda un poc més perquè el 
contingut en valencià l'ha de revisar la 
tècnica lingüística i es produeix una 
acumulació de treball per a la tècnica per 
estar contínuament revisant els continguts 
que diàriament des del departament de 
comunicació s'envien. 
 
 
Cristina Civera comenta que en un ple es va 
comentar el que l'Oficina Tributària apareixia 
en castellà i és que no pot aparéixer en 
valencià perquè el domini no és nostre i 
l'empresa que el gestiona desconeix els 
motius pels quals no dona opció a poder 
posar primer el valencià, has de donar-li a la 
pestanya i canviar l’idioma. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que des de fa dies 
els panells informatius no funcionen, hi ha 
algun motiu. 
 
Vicente Pérez respon que des de fa uns 
mesos s'ha canviat mitjançant la Central de 
Compres de la Diputació, el proveïdor de 
telefonies i dades i es va quedar la contracta 
Vodafone. Aqueixos panells funcionen amb 
una xarxa està pendent que Vodafone 
habilite la VPN. 
 
Víctor Xercavins comenta una altra 
observació, sempre per a millorar, i per a fer 
complir entre altres coses els acords 
plenaris, que en aquest cas van ser per 
unanimitat, el compliment del Reglament de 
l'ús del valencià, i han detectat en Instagram, 
que la informació gràfica, només s'ofereix en 
castellà, quan hi ha versions en valencià i C
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en valenciano y habla por ejemplo de la 
integración tarifaria, solo apareció en 
castellano y la misma en valenciano la tiene 
por ejemplo Ferrocarrils de la G.V. y también 
en la del departamento de vacunación. 
 
 
Dña Cristina Civera responde que la primera 
puede que haya sido un despiste de la 
empresa y la otra de la vacunación viene 
directa de la coordinación del centro de salud 
y el mensaje es tal cual lo pasamos. 
 
D. Victor Xercavins comenta que en el Buzón 
del mayor también está en castellano. 
 
D. Juan Carrión responde que el buzón del 
mayor se hizo simplemente en castellano por 
estética y pensó que quedaba mejor así, es 
responsabilidad suya. 
 
D.Victor Xercavins comenta que se puede 
hacer bilingüe, y no se puede comentar que 
se hace por estética.  
 
 
 
-Toma la palabra D. Tomás Piqueras 
Giménez, portavoz de Ciudadanos y 
pregunta por que las canchas de baloncesto 
están cerradas y por las noches están 
abiertas. 
 
Dña. Cristina Civera responde que la 
ordenanza municipal no contempla horario 
en ningún parque público, entonces la 
persona que se encargaba de hacerlo no se 
ha querido encargar y como no tenemos 
ordenanza de conserje para eso pues las 
canchas están abiertas. 
 
D. Tomás Piqueras puntualiza que es porque 
algunos vecinos han comentado que por las 
noches juegan. 
 
Dña. Cristina Civera responde que sí, que 
llaman a la policía y si están jugando están a 
oscuras, porque la luz está programada para 
que a partir de las 9 de la noche no se 
puedan encender. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que desde hace 
algún tiempo el agente que prestaba servicio 
en la puerta del colegio de Avda. País 
Valenciano, ya no se pone, se puede saber 
el motivo. 
 
Dña. Cristina Civera comenta que la policía 
local sí que se pone, todos los días a las 9 
de la mañana, a mediodía y a las 17 h por la 
tarde, si tiene algún servicio de carácter más 
urgente pues no acuden, además se instala 

comenta que per exemple la integració 
tarifària, només va aparéixer en castellà i 
aquesta mateixa en valencià la té per 
exemple Ferrocarrils de la Generalitat 
Valenciana, i també la informació del 
departament de vacunació. 
 
Cristina Civera respon que la primera pot ser 
que haja sigut una distracció de l'empresa i 
l'altra que la vacunació ve directa de la 
coordinació del centre de salut i el missatge 
és com el passem. 
 
Víctor Xercavins comenta que a la bústia del 
major també està en castellà. 
 
Juan Carrión respon que la bústia del major 
es va fer simplement en castellà per estètica 
i va pensar que quedava millor així, és 
responsabilitat seua. 
 
Víctor Xercavins comenta que es pot fer 
bilingüe, i no es pot comentar que es fa per 
estètica.  
 
 
 
Pren la paraula Tomás Piqueras Giménez, 
portaveu de Ciudadanos, i pregunta perquè 
les pistes de bàsquet estan tancades i de nit 
estan obertes. 
 
 
Cristina Civera respon que l'ordenança 
municipal no contempla horari en cap parc 
públic; per tant, la persona que 
s'encarregava de fer-ho no s'ha volgut 
encarregar i com no tenim ordenança de 
conserge per a això doncs les pistes estan 
obertes. 
 
Tomás Piqueras puntualitza que és perquè 
alguns veïns han comentat que de nit juguen. 
 
 
Cristina Civera respon que sí, que telefonen 
a la policia i, si juguen, ho fan a les fosques, 
perquè la llum està programada perquè a 
partir de les 21.00 h de la nit no 
s’encenguen. 
 
Tomás Piqueras comenta que des de fa un 
temps l'agent que prestava servei a la porta 
del col·legi de l’avinguda del País Valencià, 
ja no es posa, es pot saber el motiu. 
 
 
Cristina Civera comenta que la policia local sí 
que es posa, tots els dies a les 09.00 h, al 
migdia i a les 17.00, però si té algun servei 
de caràcter més urgent no hi van, però 
s'instal·la una tanca en l'òptica, i una altra a C
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una valla en la óptica, otra en la Avda. 
Estación para que los niños que entran por la 
puerta trasera, a petición de la ciudadanía 
dentro del Forum Veïnal, con las acciones de 
movilidad que se hicieron, pidieron garantizar 
la seguridad de los niños que entraban por la 
parte de la Avda. Estación, y desde que se 
inició el curso escolar, hay dos vallas que 
impiden el tráfico a la Avda. Estación, solo se 
puede acceder hacia la C/ Sagunto. 
 
D. Tomás Piqueras preguna sobre la acequia 
de la C/ Albuixech y que se sabe de la RAM. 
 
Dña. Beatriz Sánchez responde que ahora 
mismo se está a la espera de que el técnico 
municipal elabore un presupuesto que es lo 
último que nos ha solicitado el abogado de la 
RAM, cuando se tenga ese presupuesto, 
ellos ya se han comprometido a colaborar 
con un porcentaje de material y como ya se 
dijo en algún otro pleno, se utilizará la mano 
de obra que tengamos y la próxima brigada 
de obras para hacerlo. 
 
D. Tomás Piqueras dice que ya lo ha 
comentado en otros plenos, las señales, las 
placas urbanísticas atadas con alambres a 
las farolas y pregunta si se piensa cambiar. 
 
Dña. Cristina Civera pregunta si se refiere a 
la señalitica del nombre de las calles. 
 
D. Tomás Piqueras responde que sí. 
También respecto al mismo tema, cuando D. 
Tomás Piqueras dice que se podrían poner 
las placas en unos tubos, pero él lo 
pregunta, eso es lo que textualmente se dice. 
 
Dña. Cristina Civera responde que a las que 
alude el concejal son de construcción nueva 
y no hay fachadas como tal para poder 
instalar las señales, y van a continuar en las 
vallas. 
 
D. Tomás Piqueras pregunta si se han 
suspendido los actos de Sant Antoni. 
 
Dña. Cristina Civera responde que se han 
aplazado para el último fin de semana de 
febrero porque los festeros así lo han 
decidido. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que ya informó 
el concejal de urbanismo del tema de los 
letreros de Museros de la rotonda y dijo que 
estaban en garantía. 
 
D. Vicente Pérez responde que a la empresa 
PAVASAL se le ha requerido ya muchas 
veces para que lo arreglen. 
 

l’avinguda de l’Estació perquè els xiquets i 
les xiquetes que entren per la porta posterior, 
a petició de la ciutadania dins del Fòrum 
Veïnal, amb les accions de mobilitat que es 
van fer, van demanar garantir la seguretat 
dels xiquets i de les xiquetes que entraven 
per la part de l'avinguda de l’Estació, i des 
que es va iniciar el curs escolar, hi ha dues 
tanques que impedeixen el trànsit a 
l'avinguda de l’Estació, només es pot accedir 
cap al carrer de Sagunt. 
 
Tomás Piqueras pregunta sobre la sèquia del 
carrer d’Albuixec i comenta que se sap de la 
RAM. 
Beatriz Sánchez respon que ara mateix 
espera que el tècnic municipal elabore un 
pressupost que és l'últim que ens ha 
sol·licitat l'advocat de la RAM, quan es tinga 
aqueix pressupost, ells ja s'han compromés 
a col·laborar amb un percentatge de material 
i, com ja es va dir en algun altre ple, 
s'utilitzarà la mà d'obra que tinguem i la 
pròxima brigada d'obres per a fer-ho. 
 
Tomás Piqueras diu que ja ho ha comentat 
en altres plens sobre els senyals, les plaques 
urbanístiques lligades amb filferros als fanals 
i pregunta si està previst canviar-ho.  
 
Cristina Civera pregunta si es refereix a la 
senyalística del nom dels carrers. 
 
Tomás Piqueras respon que sí. 
 
També respecte al mateix tema, quan. 
Tomás Piqueras diu que es podrien posar les 
plaques en uns tubs, però ell ho pregunta, 
això és el que textualment es diu. 
Cristina Civera respon que a les que al·ludeix 
el regidor són de construcció nova i no hi ha 
façanes per a poder instal·lar els senyals, i 
que continuaran en les tanques. 
 
 
Tomás Piqueras pregunta si s'han suspés els 
actes de Sant Antoni. 
 
Cristina Civera respon que s'han ajornat per 
a l'últim cap de setmana de febrer perquè els 
festers així ho han decidit. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que ja va informar 
el regidor d'Urbanisme sobre el tema dels 
rètols de Museros de la rotonda i va dir que 
estaven en garantia. 
 
Vicente Pérez respon que a l'empresa 
Pavasal se li ha requerit ja moltes vegades 
perquè ho arreglen. 
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D. Tomás Piqueras comenta que, en la Avda. 
Barcelona, desde Viveros La Marta hasta la 
Gasolinera Fenollosa, hay dos farolas que 
están totalmente apagada, solicita que se 
arreglen. Y también delante de la OPEL 
también hay algunas apagadas. 
 
Dña. Cristina Civera responde que el 
electricista no está operativo en estos 
momentos, y en cuanto se pueda se 
arreglará. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en un pleno 
la alcaldesa le dijo le debía un informe de las 
farolas y el informe no le ha llegado, pero le 
pasa una relación de 7 farolas fundidas, sin 
servicio, en la Avda. La Senyera, tres en 
País Valencià, 1 en Jaume I. 
 
Dña. Cristina Civera responde que esas 
farolas están apagadas por voluntad propia, 
por contaminación lumínica, no porque no 
funcionen. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que ha visto 
que el ayuntamiento ha recibido el vehículo 
de obras y el siguiente vehículo a que 
sección va a ir destinado. 
 
Dña. Cristina Civera responde que a la 
coordinadora de la limpieza. 
 
D. Tomás Piqueras pregunta si ese vehículo 
es el que había sin rotular aparcado detrás 
del ayuntamiento, el 508. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no, que el 
508, es un cambio que se ha hecho por el 
que había de los coches de policía, de esos 
coches había uno que estaba muy 
perjudicado y como el contrato vencia en 
marzo del 2023, y no se podía rescindir y 
han llegado los dos coches híbridos, 
ecológicos y sostenibles, nos han cambiado 
ese para poder hacer gestiones municipales 
hasta que venza el contrato. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que, en el 
contrato de los vehículos de renting de 
policía local, tiene el documento y pone 
fecha al dorso y no aparece la fecha de 
formalización del contrato, preguna cuando 
se hizo ese contrato. 
 
Dña. Cristina Civera responde que eso será 
la adjudicación del acuerdo de la junta de 
gobierno, no será la formalización del 
contrato, que se archiva en el expediente. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que no por la 
Ley de Protección de Datos no sabe como 
aparecen los nombres y DNI de la secretaria 

Tomás Piqueras comenta que, a l’avinguda 
de Barcelona, des dels vivers La Marta fins a 
la gasolinera Fenollosa, hi ha dos fanals que 
estan totalment apagats, sol·licita que es 
reparen. I també, davant de l'OPEL també hi 
ha algun apagat. 
 
Cristina Civera respon que l'electricista no 
està operatiu en aquests moments, i quan es 
puga es repararan. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que, en una sessió 
plenària, l'alcaldessa li va dir que li devia un 
informe dels fanals, i l'informe no li ha arribat, 
però li passa una relació de set fanals fosos, 
sense servei, a l’avinguda de la Senyera, tres 
a l’avinguda del País Valencià i un al carrer 
de Jaume I. 
 
Cristina Civera respon que aqueixos fanals 
estan apagats per voluntat pròpia, per 
contaminació lumínica, no perquè no 
funcionen. 
 
Tomás Piqueras comenta que ha vist que 
l'Ajuntament ha rebut el vehicle d'obres, i 
pregunta que el següent vehicle a quina 
secció anirà destinat. 
 
Cristina Civera respon que a la coordinadora 
de la neteja. 
 
Tomás Piqueras pregunta si aqueix vehicle 
és el que hi havia sense retolar aparcat 
darrere de l’Ajuntament, el 508. 
 
Cristina Civera respon que no, que el 508, és 
un canvi que s'ha fet perquè hi havia un 
cotxe de la policia que estava molt perjudicat 
i com el contracte vencia pel març de 2023, i 
no es podia rescindir, ens han arribat dos 
cotxes híbrids, ecològics i sostenibles, i ens 
l’han canviat per poder fer gestions 
municipals fins que vença el contracte. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que, pel que fa al 
contracte dels vehicles de rènting de la 
Policia Local, té el document i posa data al 
dors i no apareix la data de formalització del 
contracte, pregunta quan es va fer aqueix 
contracte. 
 
Cristina Civera respon que això serà 
l'adjudicació de l'acord de la Junta de 
Govern, no serà la formalització del 
contracte, que s'arxiva en l'expedient. 
 
Tomás Piqueras respon que no per la Llei de 
protecció de dades no sap com apareixen els 
noms i DNI de la secretària i l'alcaldessa. C
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y la alcaldesa. 
 
 
Dña. Cristina Civera responde que son 
cargos públicos. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que el dia 29 de 
diciembre se hizo una llamada a la policía 
local sobre un agujero que había en la C/ 
Joanot Martorell, detrás del Family, la policía 
acudió inmediatamente y puso un cono y una 
cinta y la alcaldesa le dijo que mandaría a la 
bridada de obras y lo arreglarían, a dia de 
hoy todavía sigue el cono. 
 
Dña. Cristina Civera responde que a dia de 
hoy no hay trapas para poderla poner y por 
eso sigue el cono. Le pide a D. Tomás que 
cuando le pase las fotos le ponga la 
dirección porque se lo dijo y ya no tuvo 
respuesta. Son trapas que se tienes que 
hacer por encargo porque en cada sitio son 
de un tamaño. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en la 
entrada de Museros, en Viveros La Marta, 
donde está la caseta de la luz, ahí hay dos 
metros de zona verde y pregunta si eso se 
podría ampliar de acera, lo dice porque 
cualquiera que venga de Massamagrell para 
entrar en la C/ Aleixandre VI se tiene que ir 
para cruzar por el paso de peatones del 
puente. 
 
Dña. Cristina Civera responde que hay uno 
antes del puente, en la esquina con Pintor 
Sorolla hay un paso de peatones, entiende 
que eso no será zona de paso y por eso no 
hay acera, será zona verde del descampado 
que hay allí, pero le preguntará al técnico 
competente. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en la 
esquina de la Avd. Senyera con Rey D. 
Jaume, hay un paso de peatones en la 
misma esquina, pero lo que le sorprende es 
que tendría que haber una señal de paso de 
peatones y debajo aparece el nombre de la 
calle. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no todos 
los pasos de peatones están señalizados 
con señalización vertical.  
 
 
D. Tomás Piqueras comenta que con 
respecto a las mejoras que se han hecho en 
la Carretera de Masalfasar se tiene lo mismo 
en la Ctra. Barcelona nº 35, se ha asfaltado, 
pero se ha quedado sin pintar el paso de 
peatones que había. 
 

 
 
 
 Cristina Civera respon que són càrrecs 
públics. 
 
Tomás Piqueras comenta que el dia 29 de 
desembre es va fer una telefonada a la 
policia local sobre un forat que hi havia al 
carrer de Joanot Martorell, darrere del 
Family, la policia hi va anar immediatament i 
va posar un con i una cinta i l'alcaldessa li va 
dir que enviaria la bridada d'obres i 
l'arreglarien, i a dia d’avui, encara continua el 
con. 
 
Cristina Civera respon que a dia d’avui no hi 
ha trapes per a posar i que per això continua 
el con. Demana, a Tomás, que quan li passe 
les fotos li pose l’adreça perquè li ho va dir i 
ja no va tindre resposta. Són trapes que 
s'han de fer per encàrrec perquè en cada lloc 
són d'una grandària. 
 
Tomás Piqueras comenta que a l'entrada de 
Museros, als vivers La Marta, on està la 
caseta de la llum, hi ha dos metres de zona 
verda i pregunta si amb això es podria 
ampliar de vorera, ho diu perquè qualsevol 
que vinga de Massamagrell per a entrar a 
l’avinguda d’Alexandre VI ha d'anar per a 
creuar pel pas de vianants del pont. 
 
 
Cristina Civera respon que n’hi ha un abans 
del pont, i a la cantonada amb el carrer de 
Pintor Sorolla hi ha un pas de vianants, entén 
que no serà zona de pas i que per això no hi 
ha vorera, serà zona verda del descampat 
que hi ha, però li preguntarà al tècnic 
competent. 
 
Tomás Piqueras comenta que a la cantonada 
de l’avinguda de la Senyera amb el carrer del 
Rei Jaume I, hi ha un pas de vianants a la 
cantonada mateix, però el que li sorprén és 
que hauria d'haver-hi un senyal de pas de 
vianants i davall apareix el nom del carrer. 
 
 
Cristina Civera respon que no tots els passos 
de vianants estan senyalitzats amb 
senyalització vertical.  
 
 
Tomás Piqueras comenta que pel que fa a 
les millores que s'han fet a la carretera de 
Massalfassar, i el mateix a la carretera de 
Barcelona núm. 35, s'ha asfaltat, però s'ha 
quedat sense pintar el pas de vianants que hi 
havia. 
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Dña. Cristina Civera responde que todavía 
no está terminada la obra, porque son los 
que están haciendo las mejoras del polígono 
y no está terminada la obra ni recepcionada.  
 
D. Tomás Piqueras comenta que en la Avda. 
Barcelona desde el nº 50 a la puerta del Frio 
Mediterráno ya se han puesto las baldosas 
en el suelo, pero no entiende como no se ha 
aprovechado y ya que estaban los albañiles 
allí y se ha rebajado las dos aceras. 
 
Dña. Cristina Civera responde que, porque la 
contrata no es para adecuación de 
accesibilidad, la mejora es para mejora de 
polígonos y si no está en el proyecto no lo 
pueden hacer. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en la puerta 
de Frio Mediterráneo sigue sin haber una 
placa de STOP para salir a la Ctra. 
Barcelona, se piensa poner algo, una placa 
de STOP por lo menos. 
 
Dña. Cristina Civera responde que lo 
comentará con el nuevo jefe de policía que 
es el competente en esta materia y a ver cual 
es su criterio. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en los dos 
pasos de peatones que hay uno en el 
aparcamiento de las autocaravanas y el otro 
que es el que cruza hacia Garpeñ, hubo un 
incidente de dos coches que casi atropellan 
a un peatón, porque no hay ningún tipo de 
luz, pide si se puede poner una luz y sino se 
puede pues poner una placa reflectante. 
 
Dña. Cristina Civera responde que esa 
rotonda no es competencia municipal, ahí no 
se puede actuar porque no es nuestra. 
Hablará con el técnico y al organismo 
competente que haga saber que no hay luz. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que porque 
desde hace un tiempo hasta ahora no se 
publica ningún tipo de medidas anti-covid, 
diciendo a la gente que estén tranquilos, el 
número de infectados, que no relajen las 
medidas, etc. 
 
Dña. Cristina Civera responde que todas las 
semanas se comunica cual es la incidencia 
del municipio, todos los viernes se comunica 
cual es la situación y pone una serie de 
recomendaciones. 
 
D. Tomás Piqueras pregunta cuando fue la 
última vez que se regó el pueblo con 
productos anti-covid.    
 
Dña. Cristina Civera responde que ya hace 

Cristina Civera respon que encara no està 
acabada l'obra, perquè el personal és el que 
fa les millores del polígon i no està acabada 
l'obra ni recepcionada.  
 
Tomás Piqueras comenta que a l’avinguda 
de Barcelona, del número 50 a la porta del 
Frío Mediterráneo, ja s'han posat les rajoles 
al sòl, però no entén com no s'ha aprofitat 
que hi eren els obrers i s'han rebaixat les 
dues voreres. 
 
Cristina Civera respon que perquè la 
contracta no és per a adequació 
d'accessibilitat, la millora és per a millora de 
polígons i que si no està en el projecte no el 
poden fer. 
 
Tomás Piqueras comenta que, a la porta de 
Frío Mediterráneo, continua sense haver-hi 
una placa de stop per a eixir a la carretera de 
Barcelona, s’ha pensat posar alguna cosa, 
una placa de stop almenys. 
 
Cristina Civera respon que ho comentarà 
amb el nou cap de policia qui té la 
competència en aquesta matèria i veure quin 
és el seu criteri. 
 
Tomás Piqueras comenta que, en els dos 
passos de vianants que hi ha, un a 
l'aparcament de les autocaravanes i l'altre el 
que creu cap a Garpeñ, va haver-hi un 
incident de dos cotxes en el qual quasi 
atropellen un vianant, perquè no hi ha cap 
tipus de llum, demana si es pot posar una 
llum, i sinó es pot, doncs posar una placa 
reflectora. 
 
Cristina Civera respon que aqueixa rotonda 
no és competència municipal, no s’hi pot 
actuar perquè no és nostra. Parlarà amb el 
tècnic i amb l'organisme competent per fer-li 
saber que no hi ha llum. 
Tomás Piqueras comenta que per què des 
de fa un temps fins ara no es publica cap 
tipus de mesures anticovid, per dir a la gent 
que estiguen tranquils, el número d'infectats, 
que no relaxen les mesures, etc. 
 
 
Cristina Civera respon que totes les 
setmanes es comunica quina és la incidència 
del municipi, tots els divendres es comunica 
com és la situació i posa una sèrie de 
recomanacions. 
 
Tomás Piqueras pregunta quan va ser 
l'última vegada que es va regar el poble amb 
productes anticovid.  
 
Cristina Civera respon que ja fa temps, i no C
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tiempo, y no es regar es desinfectar. Se riega 
la huerta y el pueblo se desinfecta. 
 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en la salida 
del parking del Family, volvemos a lo mismo, 
el paso de peatones, hay dos uno al principio 
y otro al final, y sigue sin señalizarse, en la 
Avda. Luis Santángel, se está borrando casi 
el paso de peatones y no se ha puesto la 
placa y además es de doble dirección. 
 
D. Tomás Piqueras dirige una pregunta a 
Dña. Beatriz Sánchez y comenta que en otro 
pleno se hicieron una serie de preguntas  y 
las recibió por escrito, pero hay una que le 
sorprende, una que él expuso el precio de 
cuanto valía el producto antijabali y que se 
podía comprar en cualquier tienda 
especializada en el tema, la respuesta que 
recibió por escrito fue “desconozco el coste 
del producto y tampoco me interesa”, eso es 
lo que pone en el correo electrónico. 
 
Dña. Beatriz Sánchez responde que era la 
seguna vez que le preguntaba por el dichoso 
producto y si los agricultores que 
evidentemente ellos son los primeros 
interesados lo preguntaron antes que el 
concejal, si lo podían emplear a título 
personal ellos bajo su propia responsabilidad 
en sus campos. Ella le contestó al concejal 
que desde la administración pública tenía 
que delegar esa competencia en una 
empresa externa especializada en temas de 
desratización como es la empresa Anticimex 
que es la empresa actual vigente que presta 
estos servicios al Ayuntamiento de Museros, 
porque solamente una persona autorizada, 
formada y con una autorización ambiental de 
Conselleria podía emplear esos productos en 
zonas públicas, a ella no le interesa donde 
Anticimex compra ese producto, lo que le 
cuesta, ella paga por un servicio. Tantas 
veces dando vueltas a lo del producto 
cuando ella ya lo había aclarado en una 
ocasión, y lo que también pone en el correo 
es que ella le facilitaba el contacto del 
técnico de Anticimex y directamente se le 
consultabas a él. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que él puede 
preguntar todas las dudas que tenga y todas 
las veces que considere y la duda era que 
ese producto se podía comprar. En el correo 
se le contesta que se ponga en contacto con 
la empresa, y así lo hizo y el técnico de la 
empresa le comentó que ese producto se 
podía usar sin problemas, que no era ni 
venenoso ni nada y se está pagando por una 
cosa que la podría estar haciendo la brigada 
de obras. 

és regar és desinfectar. Es rega l'horta i el 
poble es desinfecta. 
 
 
Tomás Piqueras diu que en l'eixida del 
pàrquing de Family, tornem al mateix, al pas 
de vianants, n’hi ha dos, un al principi i un 
altre al final, i continuen sense senyalitzar-se, 
i que a l’avinguda de Lluís Santàngel, s'està 
esborrant quasi el pas de vianants i no s'ha 
posat la placa i, a més, és de doble direcció. 
 
Tomás Piqueras dirigeix una pregunta a 
Beatriz Sánchez i comenta que en un altre 
ple es van fer una sèrie de preguntes i les va 
rebre per escrit, però hi ha una que li 
sorprén, una en la qual ell va exposar quant 
valia el producte per combatre el porc 
senglar i que es podia comprar en qualsevol 
botiga especialitzada en el tema, la resposta 
que va rebre per escrit va ser “desconec el 
cost del producte i tampoc m'interessa”, això 
és el que posa en el correu electrònic. 
 
Beatriz Sánchez respon que era la segona 
vegada que li preguntava pel feliç producte i 
si els agricultors, que evidentment ells són 
els primers interessats, ho van preguntar 
abans que el regidor, i si el podien emprar 
títol personal ells sota la seua pròpia 
responsabilitat en els seus camps. Ella li va 
contestar al regidor que des de 
l'Administració pública s’havia de delegar 
aqueixa competència a una empresa externa 
especialitzada en temes de desratització com 
és l'empresa Anticimex que és l'empresa 
actual vigent que presta aquests serveis a 
l'Ajuntament de Museros, perquè solament 
una persona autoritzada, formada i amb una 
autorització ambiental de Conselleria podia 
emprar aqueixos productes en zones 
públiques, a ella no li interessa on Anticimex 
compra aqueix producte, ni el que costa, ella 
paga per un servei. Tantes vegades donant-li 
voltes al tema  del producte quan ella ja ho 
havia aclarit en una ocasió, i el que també 
posa en el correu és que ella li facilitava el 
contacte del tècnic de Anticimex i 
directament que li consultara a ell. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que ell pot 
preguntar tots els dubtes que tinga i totes les 
vegades que considere, i el dubte era que 
aqueix producte es podia comprar. En el 
correu se li contesta que es pose en contacte 
amb l'empresa, i així ho va fer i el tècnic de 
l'empresa li va comentar que aqueix producte 
es podia usar sense problemes, que no era 
ni verinós ni res i es paga per un treball que 
podria fer la brigada d'obres. 
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Dña. Beatriz Sánchez se compromete para 
volver hablar con la empresa, con las 
mismas personas con las que ella habla y 
que le aclaren las cosas por escrito para 
hacerlo llegar al concejal y corroborar el 
critero que ella le diga. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que sigue sin 
señalizarse la C/ Pintor Sorolla entrada a la 
TUSA, para evitar que cualquier despistado 
tenga que dar la vuelta en medio de la calle. 
 
Dña. Cristina Civera responde que sí, que 
sigue sin señalizarse porque no han llegado 
las señalizaciones para ello igual que no se 
han cambiado las que están en castellano y 
está pendiente. 
D. Tomás Piqueras pregunta cuando se 
piensa actuar en el Parque Juan de Ribera. 
 
Dña. Cristina Civera responde que, en breve, 
ya está la licitación de los parques y piensa 
que a últimos de febrero se pueda estar ya 
trabajando. El primero en el que van a actuar 
es allí.  
 
 
  
 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, se 
levantó la sesión, todo lo cual yo, como 
secretaria, certifico y firmo, junto con la 
alcaldesa. 
 

 
 
Museros, con fecha al margen 
Documento firmado electrónicamente 

 
Beatriz Sánchez es compromet tornar parlar 
amb l'empresa, amb les mateixes persones 
amb les quals ella parla i que li aclarisquen 
les coses per escrit per a fer-ho arribar al 
regidor i corroborar el criteri que aquesta li 
diga. 
 
Tomás Piqueras comenta que continua 
sense senyalitzar-se el carrer del Pintor 
Sorolla a l’entrada a la TUSA, per a evitar 
que qualsevol despistat haja de donar la 
volta enmig del carrer. 
 
Cristina Civera respon que sí, que continua 
sense senyalitzar-se perquè no han arribat 
les senyalitzacions per a això, possiblement, 
no s'han canviat les que estan en castellà i 
que està pendent. 
 
Tomás Piqueras pregunta quan s’actuarà al 
parc de Joan de Ribera. 
 
Cristina Civera respon que, en breu, ja està 
la licitació dels parcs i pensa que a finals de 
febrer es treballe ja. El primer en el qual 
actuaran serà allí.  
 
 
 
 
En no haver-hi més temes a tractar, 
l’alcaldessa alça la sessió, i jo, com a 
secretària, estenc i certifique aquesta acta. 
 
 
 
 
Museros, amb data al marge 
Document firmat electrònicament 
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